



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Lars Klint, Peter Söderlund, Magnus Pettersson, Magnus Pålsson, Jessica, Anto Dodic, Anton Pålsson

§1 Öppnande av möte

Peter välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

Idrottsrabatten 30/9 4st per spelare, Skadevi Cup har ej tagit beslut. Om det blir så blir det ett annorlunda upplägg, Sponsorhuset kan generera inkomster till föreningen.

§6 Ekonomi

156.258kr på kontot. Vi har i dagsläget inga skulder. Vi har idag olika konton för senior, ungdom, cafe, bollkoll och gemensam. Styrelsen har inga invändningar mot att skapa ett konto.

§7 Seniorverksamheten

Fredrik Henricsson och Magnus Pettersson kommer att leda seniorena 20/21. Lars har haft ett samtal om ersättning. Vi har kört försäsong fram till midsommarveckan. Spelschemat har skickats ut och vi spelar som regel hemma söndagar 16.00 och premiär 27/9 mot särökometerna. Vi saknar bortamatcherna för div 4. USM 19-20 september. Mycket är osäkert kring corona när det gäller publik.

Vi försöker att ordna busstransport till de längsta bortamatcherna. Peter fortsätter kollar om det nu går att lösa att vi har ett eget omklädningsrum?

§8 Ungdomsverksamhet

Skadevi Cup är osäkert. Inget beslut är fattat ännu

Ledare och spelarrekyteringen är kritisk. Aktivitetsgraden bland barn och unga minskar och vi med den. Vi behöver tänka nytt och ta ett omtag i de yngre åldrarna.

Peter kallar till ledarmöte för att informera om vad som gäller

EMP-protokoll gäller från VHF 12.

1. Ledare 2. Rekryteringsplattform 3. Paketering 4. Innehåll 5. Föräldrar

§9 Utbildning

EMP-utbildning för föräldrar till P0708 kör vi egen regi tillsammans med Tibro HK. Anto blir domaransvarig och ordnar domarutbildning Limmet har gått BAS-instruktörsutbildning och går andra delen av TS3 i januari. Vi uppmuntrar alla att gå utbildning.



§10 Sponsring

Är det så att man inte behöver betala reklamskatt på skyltar? Peter kollar med Tomas i Tibro IK. Kan vi lyfta upp handbollshundringen som ett alternativ till publikintäkter. Lotta ut priser och en tävling internt om vem drar in mest pengar till HP/HK eller ha något slags bonussystem? Viktor har styrelsen mandat att ta fram och styra upp sponsringsarbetet.

§11 Cafeterian

Vår personal i cafeterian kommer att flytta och sluta sista november. Det finns ett antal frågetecken kvar innan vi kan komma igång. Vi försöker möjligheter öppna för hur vi ska drifva cafeterian kommande säsong. Kenneth grejar med frågan. Tibro HK kommer att föreslås att få 25% av omsättningen under deras evenemang då dom bemannar. Respektive lag bemannar cafeterian vid sina matcher.

§12 Administration

Föreningspoolen: Man har hittat finansiering för ytterligare ett år för Marcus och anställt en ny kanslist. Var kan vi hitta kompendium med våra inkomstkällor som Gunta gjort tidigare digitalt?

§13 Övriga frågor

Vi fortsätter att utveckla tankar kring hur handbollen i Tibro kan jobba med tex målstegen eller grundstenen tillsammans. Jessica rigger för Newbodyförsäljning. Vi jobbar vidare för att ha ett fast omklädningsrum och utrymme tvätt och torkmöjligheter.

§14 Nästa möte

Måndag 5/10 18.00

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Kenneth Pahlsson
